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Nesem Vám noviny 

 … poslouchejte No, ony to zase až takové noviny nejsou. Tedy alespoň 

pro toho, kdo čas od času vystrčí nos, otevře oko, či nastraží ucho. To, co bylo 

předpovídáno v mlýnku minulém, bylo v uplynulých týdnech naplňováno. 

Protože se to nedělo samo od sebe, ale díky celé řadě lidí, využiji tentokráte 

titulní strany k tomu, abych ty mnohé nějakým způsobem zmínil a aji případně 

poděkoval. Krajské volby proběhly bez závad a dík si zaslouží všichni členové 

volební komise (M. Opočenská, I. Kulhánková, J. Trenková, J. Pejsar + delegát), 

přičemž její zapisovatelka - E. Musilová ještě všem členům děkuje navrch, takže 

vlastně díky dvakrát a do zásoby potřetí, protože se nám blíží volby další. Hasiči 

si zajeli do Brna pro ocenění za zorganizování letní „Soutěže všestranné 

zdatnosti“ (za jejich 3. místo si, myslím, zaslouží uznání nejen oni, ale i obec, 

která je v této věci finančně podpořila). Sešli jsme se u několika již tradičních 

akcí (děkuji již též tradičním organizátorům a pomahačům - J. Trenkové, H. 

Bubelinyové, Z. Mäsárové, J. Řehákové, H. Vachouškové - téda, určitě jsem  na 

někoho zapomněl a tak se preventivně omlouvám - ju, P. Trenkovi, O. Ozomovi, 

J. Řehákovi, R. Mandzukovi…). Co tradiční nebylo, byla nová grafická podoba 

plakátů či pozvánek, které vzešly z dílny paní K. Hejlové a A. Blažka a já jim 

děkuji, bo je to profesionální a pěkné. S prvním kloudným sněhem byl uveden 

do zimního režimu náš obecní samohybný a víceúčelový traktůrek především 

díky členům místního automotoklubu - J. Roubíčkovi a L. Čapkovi. Takže jim 

děkuji a pak L. Matouškovi, že zatímco my už po večerech sedíme v teple a na 

zimu se díváme v televizi, on sedí na mašině a odstrkává sníh z chodníků a 

zastávek (v čemž mu někteří bezejmenní růčo pomáháme). 

 No a nakonec, ale v neposlední řadě, bych rád poděkoval paní A. 

Hillitzerové, která se v uplynulých letech starala o chod účetnictví obce. Dělala 

to poctivě, svědomitě a dobře a ještě přitom vydržela několik roků se mnou 

v jedné kanceláři. Klobouk dolů. A mnoho pěkných dní bez práce přeji. 

 No, a my ostatní? My zase pěkně do té práce půjdeme. 



VZOZ dne 15. 10. 2012 a VZOZ dne 14. 12. 2012 

 V říjnu toho moc na programu nebylo. Byl vyhlášen záměr prodeje 

pozemku, schváleno zřízení věcného břemene k distribuční soustavě ČEZu. 

Obec poskytla příspěvek hasičům na pořízení sportovní sady a příspěvek na 

kulturní akci v KD Pilská hospoda. A avízovaná byla příprava rozpočtu, za 

kterýmžto účelem byli občané vyzváni k podání podnětů… (a ono nic). 

 Prosincové veřejné zasedání bylo především ve znamení příprav na rok 

následující. Ceny pronájmů se v příštím roce nezmění. Odměny zastupitelům se 

na rozdíl od odměn těch nahoře „důležitých“ lidí nezvyšují. Obec prodala jeden 

pozemeček a uzavřela i pro další rok smlouvu o spolupráci s krajskou 

knihovnou. Především byl projednán a schválen rozpočtový výhled na další léta 

a samotný rozpočet na rok 2013. Ten počítá s vyrovnanou bilancí v hospodaření, 

když největší investiční akcí by mělo být zbudování třetího chodníkového úseku 

v obci. Schválena byla mandátní smlouva s firmou, která bude obci od nového 

roku zajišťovat účetnictví. Projednány a schváleny byly také ceny za svoz 

komunálních odpadů v příštím roce. Ceník svozové firmy na rok 2013 počítá 

s navýšením cen v průměru o 3%, k čemuž je nutné připočíst ještě zvyšující se 

sazbu DPH. Vzhledem k dobrému ekonomickému výkonu obce a dosažení 

výhodnějších podmínek pro svoz separovaných odpadů mohli zastupitelé 

rozhodnout o zachování cen stávajících. Domácnosti tak zvýšení nákladů 

nepocítí, tyto na sebe přebírá obec. Chci jen na tomto místě upozornit na fakt, že 

navzdory každoročně se zvyšujícím cenám a rostoucímu DPH (naposledy z 10 

na 14%) se v obci od roku 2009 ceny pro domácnosti za svoz odpadu prakticky 

nezměnily (a nemluvím o svozech nebezpečného a velkoobjemového odpadu, 

které jsou - s výjimkou likvidace pneu - pro občany zcela zdarma).  To díky již 

výše řečenému - jsme ekonomicky dost stabilní a nemusíme veškeré náklady 

„přeúčtovávat“ obyvatelům (jako to dělají jinde), navíc si počínáme efektivněji 

při sběru separovaného odpadu. Trochu potom zamrzí, když se i v této oblasti u 

některých domácností setkávám - kulantně řečeno - s platební nekázní a u 

kontejnerů - nekulantně řečeno - s bordelem, který do nich nepatří. Chci jen 

jemně naznačit, že bychom si měli některých věcí trošinku více považovat - 

nejsou zase až tak samozřejmé, nedějí se „samy“ a při naší nezodpovědnosti se 

mohou stát velmi rychle „nesamozřejmými“. Ale to jsem odbočil, item se 

omlouvám, že mluvím zase o odpadcích a navíc v časech již téměř svátečních. I 

když možná právě proto - kontrolujme se při likvidaci obalů od ježíškovských 

dárků a silvestrovských přípitků. Jo, a ta poslední letošní schůze? No, skončila a 

šli jsme péct vanilkové rohlíčky. 



Ceny odvozu odpadu v roce 2013 

 Nádoba  

60l 

Nádoba  

80l 

Nádoba 

120l 

Nádoba 

240l 

Nádoba 

660l 

1 x týdně 

(1x7) 

1.824,-   1.987,-   2.315,-   3.775,- Kč 11.644,-  

1 x 14 dní 

(1x14) 

1.420,- 1.539,- 1.777,- 2.887,- 9.234,- 

Kombinovaný 

(Z1x7L1x14) 

1.610,- 1.750,- 2.030,- 3.219,- 10.101,- 

Odpadové pytle   

Služba nabídnutá pouze sezónním obyvatelům a domácnostem vzdáleným od 

svozové trasy. 

pytel - 150,-  

Příspěvek osaměle žijícím seniorům    

Příspěvek bude poskytnut osaměle žijícím seniorům nad 70 let a párům, kde oba 

členové domácnosti mají 70 a více let. Předpokladem je, že tyto osoby využívají 

k likvidaci odpadu ze své domácnosti samostatnou nádobu na KO. 

1 osoba - 500,-  

1 pár - 250,- 

Bioodpad 

Služba poskytovaná pouze přihlášeným domácnostem 

nádoba 240l - 500,- (vývoz květen - říjen) 

 

(Prosím domácnosti, které se rozhodnou pro změnu velikosti nádoby nebo 

změnu režimu vývozů, aby tento požadavek nahlásily k obecnímu úřadu osobně, 

písemně, elektronicky či telefonicky do konce roku 2012, aby mohla být učiněna 

ze strany obce hromadná objednávka u svozové firmy a předešli jsme 

zbytečnému administrování. navíc - v průběhu roku jsou pak tyto požadavky na 

změny zpoplatněny. Další informace naleznete na webových stránkách obce 

http://www.kr-karlovarsky.cz/obce/Pila/sluzby/.) 

 

647 

Po půl roce je tu, bohužel, opět náš oblíbený rébus - aneb, co to je za číslo? Už 

víme, že součet hodnot čísel popisných domácností, které do 16. 12. 2012 

neuhradily obci poplatek za svou popelnici. Co si obec počne? Možná ty 

pohledávky prodá, to bude švanda. Nebo budeme slušní a zaplatíme své dluhy? 

(Řešení:35+40+63+86+115+128+180=647) 

http://www.kr-karlovarsky.cz/obce/Pila/sluzby/


 

 

Krátké doporučení a poděkování ku konci roku 

 Máme za sebou, pravda, rok opět poměrně rušný. Na jeho konci asi nad 

všemi obecně společenskými náladami panuje příznačně jistá „otrávenost“. A 

tím nemyslím nutně otrávenost konzumentů jistých značek alkoholických 

nápojů. Na jednu stranu si člověk rychle tu naštvanost všech na všechno 

zdůvodní. Na stranu druhou…  

 Opakují-li mi šestkrát denně, že jsme „v krizi“, uvěřím lehce, že jsem asi 

v krizi též. Dozvídám-li se pravidelně, že někde někdo něco ukradl, mám pak za 

to, že kradou prostě všichni. Když z dvaceti osmi průzkumů vyplývá, že lid trpí 

„blbou náladou“, do půl hodiny jí trpím taky. Tedy: mohl bych uvěřit, mohl 

bych mít za to, mohl bych trpět. Naštěstí skutečně platí, že každý svého štěstí 

(ale i neštěstí) strůjce. Není nutné být od rána do večera namíchnutý na celý svět 

jen proto, že to někdo předpokládá a dovozuje ve svých statistikách. Není nutné 

zalézat domů na gauč a tam u všech těch pseudodiskuzí, komentářů a 

„skandálních odhalení“ vztekle prskat.  

 Co tedy dělat? Třeba to, co pořád ještě dost lidí, kteří kolem mne žijí, 

naštěstí umí. Totiž vyjít mezi ostatní, pozdravit se a popovídat si, bavit se 

jednoduše obyčejnými věcmi a dokonce taky i na něčem společně pracovat, 

pomoci druhým, prospět. 

 Všem těm, kteří tohle dokážou a konkrétními skutky dokazovali 

v uplynulém roce, děkuji a přeji jim hodně sil do let dalších. A taky přeji sobě a 

všem ostatním to, aby těch, co si v tom nejlepším slova smyslu uvědomí, že 

„jaké si to uděláme, takové to budeme mít“ pokud možno přibývalo. 

 A nemůžete-li se přese všechno té „blbé nálady“ zbavit, zkuste postavit 

třeba sněhuláka. Někteří to už udělali a určitě jim to pomohlo. Tak šťastné a 

veselé… 

 


